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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH –„Da li je činjenica da u sastavu radne grupe za 

usklađivanje pravnih propisa BiH s pravnom  tečevinom EU nema predstavnika kantona 

rezultat opravdanih i legitimnih razloga i ako jeste, koji su to razlozi, ili je, naprotiv, 

rezultat jednostranih političkih interesa usmjerenih na voluntarističku interpretaciju 

ustavnog uređenja BiH?“ 

2. Pitanje postavljeno Direkciji za evropske integracije BiH –„Da li su postojeće radne 

grupe za usklađivanje pravnih propisa BiH s pravnom tečevinom EU osnovane u skladu s 

odgovarajućim važećim pravnim normama, konkretno s Odlukom o formiranju radnih 

grupa iz 2005. godine? Mogi li se na pravno nepropisan način usklađivati pravni propisi s 

pravnom tečevinom EU? Ovo je pitanje, ponavljam još jednom, za Direkciju za evropske 

integracije BiH.  
 


